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Bestyrelsesmøde  
Mandag den 12.08.2024 

Kl. 18.00 -20.00 
 

 
Afbud: Mike, Anja Gosvig,  

Nr. Indhold 
 

Referatet /kommentarer 

 Møderække: 
 

 
 

Møderne bliver fra 18-20 på mandage 

Jane og Lauri forslå følgende datoer ud fra 

et ønske om lige uger: 

2.9, 28.10, 25.11, 6.1, 3.2, 17.3, 28.4, 26.5  

 

2024 

20 

Velkommen til den nye bestyrelse Allan byder velkommen til den ny 

bestyrelse. 

2024 

21 

Konstituering af bestyrelsen Anja og Anja er suppleanter 

Allan er formand og Trine næstformand 

 

Den ny bestyrelse er: 

Allan Bukh, Trine Højgaard, Kristina 

Laustsen, Dianna Mærsk, Line Lynge Kjær, 

Mike, Berit Wulf Immersen og suppleanter: 

Anja Vang Ovesen og Anja Gosvig 

 

Fra skolen deltager  

 

2024 

22 

Nyt fra: 

LBO 

Skole 

Formand 

Legeplads 

 

LBOen er lige så stille startet op. Der er 36 

børn i børnehaven og kommer til at ende på 

50.  

Vi er blevet en mellemforms børnehave, 

som indbefatter at græshopperne har flere 

voksne og får sparringer fra CPP. 

 

Børnehaven har droppet emneuge og 

arbejdsdag for at fokusere på 

udviklingsforløb som bl.a.. mellemformer.  

 

Måske kunne legepladsudvalget lave en 

arbejdsdag, når vi får byggetilladelse. 



 

 Toppedalskolen 

 Fællesskab og faglighed Dato: 05.08..24 

 

 

______________________________________________________________________________________
Side 2 af 2 

 

 

Det pædagogiske personale mødte ind en 

uge inden eleverne. Vi har gjort klar og 

været til forvaltningsdag, som omhandlede 

Ai (kunstig intelligens). Det er noget vi skal 

have særlig fokus på i år og lavet principper 

for, hvordan vi vil bruge. 

 Vi startede op med 187 børn i skolen og  

66 børn i SFO. 

 

I forhold til legeplads venter vi nu på en 

byggetilladelse. Der er desværre lidt 

længere ventetid end først antaget. 

 

Trine og Allan deltager to gange årligt i 

dialogmøder, hvor politikerne deltager 

 

2024 

23 

Budgetstatus Skolen har et forbrug på 64,5 % og LBOen 

på 58,4%. Skolen har et overforbrug og 

regner med at gå ud med et underskud på 1 

mill.  

LBO har købt godt ind og regner med et 

mindre overskud. 

 

2024 

24 

Høringssvar i forhold til budgetalternativer Høringssvar drøftet og sendt. 

2024 

25 

Høring i forhold til digitaliseringsstrategi Skolebestyrelsen bakker op om MEDssvar. 

2024 

26 

Henvendelse fra en forælder angående, at 

idrætsundervisningen på mellemtrin og 

udskoling foretages af to mandlige lærere. 

Drøftet med udsat.  

 EVT  


